
 
 

   

 

Schriftelijke vragen aan het college van B&W 

 

Datum:  

4-12-2024 

Onderwerp :  

Beperking verhuurmogelijkheden verenigingsgebouwen Ericastraat 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden: 

 

1. Wat is de reden van het niet meer mogen schenken van (zwak) alcoholische dranken? 

 

2. Geldt dit verbod op elk moment en ook bij besloten bijeenkomsten? 

 
3. Wordt hier streng op gehandhaafd? En wat is de reden daarvoor?  

 

4. Is een gedoogbeleid hierop mogelijk?  

 

5. Wat kan de gemeenteraad doen om dit verbod teniet te doen?  

 

6. Is het college het met mij eens dat deze verenigingen de mogelijkheid moeten blijven 

krijgen tot verhuur van de gebouwen, om zodoende geld te verdienen om hun 

exploitatie rond te krijgen?  

 

7. Is het college het met mij eens dat er sowieso een schaarste is aan zaaltjes die 

gehuurd kunnen worden in Baarn? (nog niet zo lang geleden stonden beide gebouwen 

op de (inmiddels verdwenen) website Verhuur je ruimte) 

 

Toelichting: 

Niet voor het eerst is mij ter oren gekomen dat in zowel het verenigingsgebouw van 

Speeltuinvereniging Oosterkwartier, als ook het gebouw van postduivenvereniging de Pool 

geen alcohol geschonken, noch genuttigd mag worden. Op geen enkel moment, zo heb ik 

begrepen.  

Dit verbod heeft een direct invloed op de verhuurmogelijkheden van beide gebouwen en 

daarmee op de levensvatbaarheid van beide verenigingen. Wat als gevolg zou kunnen hebben, 

dat de verenigingen ophouden te bestaan, of volledig afhankelijk worden van gemeentelijke 

subsidie.  

Met de gestelde vragen wil ik helderheid krijgen in het waarom, maar vooral hoe we deze 

naar mijn mening omissie recht kunnen trekken.  

  

Ondertekening en naam formele indiener, 

 

Tino Schouten 

Lijst Schouten 
 

 

    

     


